
Styrelsens förslag med anledning av valberedningens förslag om 
poängbefrielse av kassör 
 
Valberedningen föreslår att den tilltänkta kassören ska vara befriad från poänggivande 
stallarbete i ponnystallet fram till årsmötet 2025. 
 
Sedan många år har föreningens ordförande varit poängbefriad från alla poäng. Men ibland 
har valberedningen även använt sig av poängbefrielse för andra funktioner som en del i 
processen för att få ihop en styrelse. Det kan ha handlat om tävlings- och anläggningspoäng, 
stallpoäng eller alla poäng.  
 
Bakgrunden till att tillvägagångssättet skiftat över åren är att förutsättningarna skiljer sig åt 
för enskilda medlemmar att ta på sig uppdrag i föreningen. Arbetsbördan för olika uppdrag 
har också varierat år från år. 
 
Styrelsen konstaterar dock att det inte alltid har varit särskilt tydlig när poängbefrielse 
tillämpats. Därför är det positivt att detta nu kommer upp till beslut på årsmötet. 
 
Styrelsen noterar också att poängbefrielse från stallarbete i ponnystallet innebär att 
arbetsbördan ökar för övriga stallhyresgäster i ponnystallet, men inte på Axelgård. Eftersom 
kassören arbetar för hela föreningen behöver detta kompenseras. Det sker enklast genom en 
omfördelning av arbetsuppgifter mellan ponnystallet och Axelgård. Exempelvis genom att 
skottningen av paddocken flyttas från ponnystallets till Axelgårds stallarbetsschema. 
 
Styrelsen föreslår därför årsmötet 
 
Att bifalla valberedningens förslag att poängbefria kassören från stallpoäng fram till årsmötet 
2026 
 
Att styrelsen efter dialog med Axelgårdskommittéen och stallkommittéen flyttar 
arbetsuppgifter för att kompensera att kassören blir poängbefriad 
 


